

No. 7305. CONVENTION, SUPPLEMENTARY TO THE WARSAW CONVENTION, FOR THE UNIFICATION OF CERTAIN RULES RELATING TO INTERNATIONAL CARRIAGE BY AIR PERFORMED BY A PERSON OTHER THAN THE CONTRACTING CARRIER. SIGNED AT GUADALAJARA, ON 18 SEPTEMBER 1961<sup>1</sup>

N° 7305. CONVENTION, COMPLÉMENTAIRE À LA CONVENTION DE VARSOVIE, POUR L'UNIFICATION DE CERTAINES RÈGLES RELATIVES AU TRANSPORT AÉRIEN INTERNATIONAL EFFECTUÉ PAR UNE PERSONNE AUTRE QUE LE TRANSPORTEUR CONTRACTUEL. SIGNÉE À GUADALAJARA, LE 18 SEPTEMBRE 1961<sup>1</sup>

DECLARATION concerning the continued application to Aruba of the above-mentioned Convention

DÉCLARATION concernant l'application continue à Aruba de la Convention susmentionnée

*Notification received by the Government of Mexico on:*

*Notification reçue par le Gouvernement mexicain le :*

31 December 1985

31 décembre 1985

NETHERLANDS

PAYS-BAS

(With effect from 1 January 1986. The Government of the Netherlands declared that, following the granting on 1 January 1986 of internal autonomy to Aruba, which was until then part of the Netherlands Antilles, the above-mentioned Convention which applies to the Netherlands Antilles will continue to apply in respect of Aruba.)

(Avec effet au 1<sup>er</sup> janvier 1986. Le Gouvernement néerlandais a déclaré que, à la suite de l'octroi, le 1<sup>er</sup> janvier 1986, de l'autonomie interne à Aruba, qui faisait jusqu'à cette date partie des Antilles néerlandaises, la Convention susmentionnée, qui s'applique aux Antilles néerlandaises, continuera à s'appliquer à l'égard d'Aruba.)

*Certified statement was registered by Mexico on 31 January 1986.*

*La déclaration certifiée a été enregistrée par le Mexique le 31 janvier 1986.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 500, p. 31, and annex A in volumes 596 and 656.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 500, p. 31, et annexe A des volumes 596 et 656.